
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 6.12.2022 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Čermák, br. Doškář 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                   vedoucí odborných rad                                 
  7)  Diskuze 
  8)  Závěr 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 14 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Čermák a br. Doškář 
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 

 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí 
 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
ses. starostka: přednesla návrhy na vyznamenání členů jednotlivých SDH: SDH Svojek, SDH 
Loukov, SDH Rovensko pod Tr., SDH Kundratice, SDH Rokytnice nad Jiz. 
 
 Všechna vyznamenání byla zkontrolována a všichni mají na vyznamenání nárok. 
 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 Držíme se rozpočtu 
 Dotace z Libereckého kraje zatím nepřišly 
 Dotace z MŠMT také zatím nepřišly 
 Dotace na letní tábory byly přeposlány (celkem cca 82.615,-Kč) 
 Otázka nákupu židlí, které byly rozpočtovány – zatím z možných variant žádné 
 Oprava tiskárny, pokud se oprava nevyplatí, bude muset se koupit nová nebo prověřit 

možnost pronájmu 
 
 

 
VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí 



Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
 
 Rozloučili jsme se s br. Medkem 
 V roce 2023 bude okres Semily pořádat krajské setkání ZH 

- Termín navržen 12.5.2023, jedná se o cca 45lidí 
- Otázka: vybrat místo + doprovodný program, možné návrhy volat ses. starostce 

 Okresní setkání ZH bude v Rovensku pod Tr. a termín byl stanoven na 14.4.2023 od 
16.00hod 

 Dále br. Vejnar upozornil na to: ať si ve sborech dají pozor na postupnost udělování 
ve vyznamenání 
 

br. Čermák:  
 Když jsme u vyznamenání a ocenění, tak bych zmínil, že by se měla věnovat 

pozornost br. Bělonohému  
 
                                                          VV vzal informace br. Vejnara a br. Čermáka na vědomí                                          
Bod 6) Informace z OR: 
 
 br. Mlejnek: OORR          

 Sešli jsme se 15.11.2022 
 Byla provedena kontrola plnění rozpočtu-vše podle plánu 
 Byla řešena problematika SDH Stará Ves 
 Byl předložen návrh na složení inventarizační komise k 31.12.2022 

- Předseda: br. Mlejnek 
- Členové: br. Pochop, br. Vrána, br. Krejčí 

 
br. Nesvadba: OORV  

 Je připraveno 10 soutěží okresního poháru 
 Na 17.6.2023 vychází termín okresního kola PS 
 br. Čermák zajistí převoz druhého domečku na okresní kolo PS 
 otázka pořadatele okresního kola PS 
 br. Jiřička: rozeslat na všechny sbory emailem a dát na stránky OSH, kdo by měl 

zájem pořádat již zmiňované okresní kolo PS – termín do konce ledna, pokud se 
nikdo nepřihlásí, bude se toto řešit na shromáždění starostů 

 dále br. Nesvadba – pozvání příští rok na oslavu 150 let založení sboru SDH Vysoké 
nad Jiz., pozvánky budou rozeslány, termín 10.6.2023 
 

br. Bachtík: připomíná, že okresní pohár slaví již 30.ročník a, že pokud by to dovolily 
finance, nebylo by na škodu nějaká upomínka (pohár nebo něco podobného), zasloužilo by si 
to 
   
ses. starostka: rozeslala jsem na sbory organizační věci k „Požární ochrana očima dětí“ 
 
br. Štěpánek: OORM – omluven 
ses. starostka: zmínila se o již proběhlých soutěží a akcích: 
 

 15.10.2022 ZHV Rokytnice nad Jiz. – soutěž proběhla bez problémů, jen bylo 
špatné počasí 

 7.-9.10. 2022 a 21.-23.10. 2022 proběhl RESCU CAMP 



 5.11.2022 Mříčná – vyhlášení Soptíka, bylo to dobře připravené 
 Příští rok je náš okres na řadě v pořádání přípravek, místo konání pravděpodobně 

Koštálov, termín zatím neurčen 
 

 Termíny dalších soutěží v roce 2023: 
3.6.2023 proběhne Soptík + okresní kolo 60m s překážkami 
27.5.2023 Plamen 
28.5.2023 Dorost  
 

 

     VV schválil složení inventarizační komise a vzal přednesené informace z OR na vědomí   
                               
 
Bod 7) Diskuze + informace                     
       ses. starostka:  

 „datové schránky“ rozeslala jsem email na všechny sbory, musejí být zřízeny, budou 
aktivovány po novém roce. Každý starosta sboru dostane dopis s přihlašovacími 
údaji. 

 Hlášení o činnosti za rok 2022 – bude trochu jiné, budu rozesílat začátkem ledna 
průvodní dopis o jeho vyplnění, vyplněné hlášení musí být do 31.1.2023 

 Rada historie – rozesílala jsem dotaz, jestli o někom nevíte kdo by mohl být v této 
radě– zatím nikdo, v jednání br. Pochop, br. Petříček 

 Kronika a prapory – odkaz na webových stránkách OSH 
 OSH Kolín – výjezdové zasedání v Rokytnici nad Jiz. 
 Shromáždění starostů a představitelů sborů – termín konání 31.1.2023 od 16.00hod, 

místo zatím neupřesněno 
 13.12.2022 -mám školení HVP v Hradci Králové 

      br. Nesvadba: 
   Bude probíhat školení praporečníků, termín zatím není znám 

      br. Doškář: 
 předal ses. starostce stuhu na prapor z SDH Nové Vsi nad Pop. u příležitosti 140let 

založení sboru 
      br. Vejnar: 
 vyslovil poděkování br. Hanouskovi a ses. Nutilové za práci na kronice  

      br. Mlejnek: 
 navrhoval bych nějakou formou odměnu – nějakou dohodu o provedení práce br. 

Hanouskovi za celoroční pomoc OSH při práci na diplomech, grafice a různých 
podobných věcí 

ses. starostka: 
 prověřím jakým způsobem by to bylo nejlepší (musí se na to pamatovat v rozpočtu)                                                           

       br. Otmar: 
 jak to bylo z tou půjčkou Libereckého kraje 
 ses. starostka: 
 půjčka Libereckého kraje je splacená 

       br. Otmar: 
 jestli je napsán ten dopis (br. Miksánek) 
ses. starostka: 
 br. Miksánek omluven, zjistím v jakém stavu to je 

  br. Jiřička: 



 dobrá zpráva-při setkání starostů libereckého kraje se hejtman vyjádřil, že peníze 
v dotačním programu budou jako loni, podpora jednotek či sdružení, krajský rozpočet 
schválen 

 
  
Bod 8) Závěr 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast, popřála klidné a krásné Vánoce a hodně zdraví do 
nového roku a ukončila jednání VV 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


